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REPUBLIKA HRVATSKA  

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VIDOVEC 

Općinsko vijeće Općine Vidovec  

 

KLASA:   024-01/23-01/001 

URBROJ: 2186-10-01/1-23-04 

Vidovec,   27.02.2023.  

 

SKRAĆENI   ZAPISNIK 

s 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, održane dana 

27. veljače 2023. godine (  ponedjeljak ) 
 

Sjednica Općinskog vijeća Općine Vidovec održala se u etno kući KITEC Domitrovec, 

Glavna ulica 32 (uz obavezu poštivanja epidemioloških mjera zaštite od COVID-19). 

 

Sjednica je započela u 19:00 sati.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec pozdravio je sve članove 

Općinskog vijeća Općine Vidovec, načelnika Općine Vidovec te djelatnice Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Vidovec. 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA ČLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA : 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća utvrdio je da je sjednici prisutno 11 

članova od 13 izabranih članova Općinskog vijeća Općine Vidovec, a zatim konstatirao da 

kvorum postoji da se može nastaviti sa daljnjim tijekom sjednice Općinskog vijeća Općine 

Vidovec te da će sve donijete odluke biti pravovaljane.   

  

PRISUTNI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  

Krunoslav Bistrović, Ljubica Hosni, Ivančica Košić Čačić, Ivan Benček, Ines Pavleković, 

David Šantek, Danijel Mašić, Maja Pintarić, Melita Vrkić Hajsok, Mihael Blažeković, Matija 

Mihalina 

 

SJEDNICI NISU PRISUSTVOVALI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA : Nikola Pozder 

i Neven Hajsok – izostanak opravdali   

  

PREDSJEDNIK :  Krunoslav Bistrović 

 

OSTALI PRISUTNI :    

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec, Petra Rogina pročelnica JUO Općine Vidovec, 

Emina Ljubek viši stručni suradnik za opće poslove i EU fondove, Andreja Peharda 

referent,adm.tajnica, Vlasta Rožić viši referent za komunalno gospodarstvo i Kristijan Plantić 

predsjednik NK Budućnost Vidovec. 
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USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA S 15. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE VIDOVEC ODRŽANE DANA 29.12.2022. GODINE    

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prije nego krenemo na utvrđivanje dnevnog reda, da li ima tko kakvu primjedbu ili nadopunu 

na skraćeni zapisnik s 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec? Ako nema dajem na 

glasanje skraćeni zapisnik i objedinjene zaključke s 15. sjednice Općinskog vijeća Općine 

Vidovec“.  

 

Tko je za :  11  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da su skraćeni 

zapisnik zajedno sa objedinjenim zaključcima i odlukama s 15. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Vidovec usvojeni jednoglasno, sa 11 glasova od 11 prisutnih članova 

Općinskog vijeća. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA ZA 16. SJEDNICU OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE VIDOVEC 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na dnevni red koji ste zaprimili u materijalima za 16. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Vidovec, s time da imamo jednu dopunu dnevnog reda. Materijal za dopunu ste 

također zaprimili, pa predlažem da točka 14. dnevnog reda glasi : prijedlog Odluke o dopuni 

Odluke o komunalnoj naknadi, a točka 15. će biti točka razno. Tko je za takav prijedlog 

dopune dnevnog reda?“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog za 

dopunu dnevnog reda za 16. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec prihvaćeni 

jednoglasno, sa  11 glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća, a zatim je isti 

pročitao. 

 

D N E V N I    R E D 

 

1.Prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (uskrsnice) umirovljenicima  

s područja Općine Vidovec u 2023. godini, 

2. Prijedlog Odluke o produljenju nerazvrstane ceste N-1-036 Ulica dr. Ante Starčevića čkbr. 

254/51 z.k.ul.br. 2258 k.o. Zamlača, 

3. Prijedlog Odluke o otvaranju ulice u naselju Budislavec, 

4. Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka javne nabave, 

5. Prijedlog Odluke o 3. izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika  u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Vidovec, 

6. Prijedlog Odluke o broju stipendija u školskoj/akademskoj godini 2022./2023., 
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7. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o obavljenoj provjeri provedbe naloga i 

preporuka danih u reviziji učinkovitosti upravljanja i raspolaganja nogometnim stadionima i 

igralištima u vlasništvu jedinica lokalne samouprave na području Varaždinske županije, 

8. Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Vidovec, 

9. Prijedlog Odluke o rashodu i prodaji osnovnih sredstava - kosilice Husquarna Rider 21 

ProFlex AWD i ralice za snijeg, 

10. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka darovanja za zemljište  

označeno kao kčbr. 84/5 i 84/10 sve k.o. Vidovec, 

11. Prijedlog Odluke o ukidanju i razrješenju članova  

Povjerenstva za razvoj ruralnog turizma Općine Vidovec, 

12. Prijedlog Odluke o osnivanju Organizacijskog odbora „Zeljarijada 2023.“, 

13. Prijedlog Odluke o izradi projektne dokumentacije, 

14. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o komunalnoj naknadi, 

15. Razno 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Imamo zahtjev za prisustvovanje sjednici Općinskog vijeća predsjednika NK Budućnost 

Vidovec gospodina Kristijana Plantića, prisustvovanje je odobreno i on će se kasnije pod 

točkom razno pridružiti sjednici. Sada dajem na glasanje prijedlog dnevnog reda.“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je dnevni red za 16. 

sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec prihvaćeni jednoglasno, sa 11 glasova od 11 

prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 1. 

Prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (uskrsnice) umirovljenicima  

s područja Općine Vidovec u 2023. godini 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na prvu točku prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (uskrsnice) 

umirovljenicima s područja Općine Vidovec u 2023. godini. Da li ima pitanja, nejasnoće, 

nema, dajem takav prijedlog Odluke na glasanje.“ 

 

Tko je za : 11  članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je jednoglasno 

prihvaćeni prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (uskrsnice) umirovljenicima s 

područja Općine Vidovec u 2023. godini, sa 11 glasova od 11 prisutnih članova 

Općinskog vijeća.   
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Točka 2. 

Prijedlog Odluke o produljenju nerazvrstane ceste N-1-036 Ulica dr. Ante Starčevića 

čkbr. 254/51 z.k.ul.br. 2258 k.o. Zamlača 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na drugu točku prijedlog Odluke o produljenju nerazvrstane ceste N-1-036 Ulica 

dr. Ante Starčevića čkbr. 254/51 z.k.ul.br. 2258 k.o. Zamlača. Dobili ste u materijalima 

prijedlog uz fotografiju. Da li ima pitanja, ako nema dajem na glasanje prijedlog Odluke o 

produljenju nerazvrstane ceste“.   

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o produljenju nerazvrstane ceste N-1-036 Ulica dr. Ante Starčevića čkbr. 254/51 

z.k.ul.br. 2258 k.o. Zamlača prihvaćeni jednoglasno, sa 11 glasova od 11 prisutnih 

članova Općinskog vijeća.   

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o otvaranju ulice u naselju Budislavec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na treću točku prijedlog Odluke o otvaranju ulice u naselju Budislavec. Materijale 

ste također dobili, da li ima pitanja? Nema, dajem na glasanje prijedlog Odluke o otvaranju 

ulice u naselju Budislavec.“  

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o otvaranju ulice u naselju Budislavec jednoglasno prihvaćani, sa 11 glasova od 11 

prisutnih članova Općinskog vijeća.   

 

Točka 4. 

Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka javne nabave 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na četvrtu točku prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka javne nabave. Da li 

ima pitanja. Nema, dajem prijedlog Pravilnika o provedbi postupka javne nabave na 

glasanje.“ 

 

Tko je za : 11  članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je jednoglasno 

prihvaćeni prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka javne nabave, sa 11 glasova od   

11 prisutnih članova Općinskog vijeća.  
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Točka 5. 

Prijedlog Odluke o 3. izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika  u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na petu točku prijedlog Odluke o 3. izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun 

plaće službenika i namještenika  u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Vidovec. Prijedlog 

ste zaprimili u materijalima. Da li ima kakvih pitanja, nejasnoća ? Ako nema dajem takav 

prijedlog Odluke na glasanje.“ 

 

Tko je za : 11  članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je jednoglasno 

prihvaćeni prijedlog Odluke o 3. izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće 

službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Vidovec, sa 11 

glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća.   

 

Točka 6. 

Prijedlog Odluke o broju stipendija u školskoj/akademskoj godini 2022./2023. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na šestu točku prijedlog Odluke o broju stipendija u školskoj/akademskoj godini 

2022./2023. Prijedlog Odluke sa obrazloženjem ste dobili pa molim predsjednika 

Povjerenstva da podnese izvješće“.  

 

Mihael Blažeković član Općinskog vijeća i predsjednik Povjerenstva za dodjelu stipendija 

podnio je izvješće o dodjeli stipendija u školskoj / akademskoj godini 2022. / 2023., temeljem 

dostavljenih i pregledanih zahtjeva.   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima nekih pitanja? Ako nema dajem takav prijedlog Odluke o broju stipendija u 

školskoj/akademskoj godini 2022./2023. na glasanje“.  

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je jednoglasno 

prihvaćeni prijedlog Odluke o broju stipendija u školskoj/akademskoj godini 

2022./2023., sa 11 glasova od 11  prisutnih članova Općinskog vijeća.   
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Točka 7. 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o obavljenoj provjeri provedbe 

naloga i preporuka danih u reviziji učinkovitosti upravljanja i raspolaganja 

nogometnim stadionima i igralištima u vlasništvu jedinica lokalne samouprave na 

području Varaždinske županije 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na sedmu točku prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o obavljenoj 

provjeri provedbe naloga i preporuka danih u reviziji učinkovitosti upravljanja i raspolaganja 

nogometnim stadionima i igralištima u vlasništvu jedinica lokalne samouprave na području 

Varaždinske županije. Da li ima nekih pitanja ? Nema, stoga dajem takav prijedlog Zaključka 

na glasanje.“ 

 

Tko je za : 11  članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je jednoglasno 

prihvaćeni prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o obavljenoj provjeri 

provedbe naloga i preporuka danih u reviziji učinkovitosti upravljanja i raspolaganja 

nogometnim stadionima i igralištima u vlasništvu jedinica lokalne samouprave na 

području Varaždinske županije, sa  11 glasova od 11  prisutnih članova Općinskog 

vijeća.   

 

Točka 8. 

Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na osmu točku prijedlog Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine 

Vidovec. Radi se o česticama u Tužnom o kojima smo raspravljali na prošloj sjednici Vijeća“. 

 

Prijedlog Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Vidovec obrazložio je Bruno 

Hranić načelnik Općine Vidovec. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima pitanja ? Nema, znači dajem takav prijedlog Odluke o prodaji nekretnina na 

glasanje.“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je jednoglasno 

prihvaćeni prijedlog Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Vidovec, sa 11 

glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća.   
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Točka 9. 

Prijedlog Odluke o rashodu i prodaji osnovnih sredstava - kosilice Husquarna Rider 21 

ProFlex AWD i ralice za snijeg 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na devetu točku prijedlog Odluke o rashodu i prodaji osnovnih sredstava - kosilice 

Husquarna Rider 21 ProFlex AWD i ralice za snijeg.“  

 

Prijedlog Odluke o rashodu i prodaji osnovnih sredstava – kosilice pojasnio je Bruno Hranić 

načelnik Općine Vidovec. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima pitanja ? Ako nema, dajem na glasanje prijedlog Odluke o rashodu i prodaji 

osnovnih sredstava - kosilice Husquarna Rider 21 ProFlex AWD i ralice za snijeg.“ 

 

Tko je za : 11 članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je jednoglasno 

prihvaćeni prijedlog Odluke o rashodu i prodaji osnovnih sredstava - kosilice 

Husquarna Rider 21 ProFlex AWD i ralice za snijeg, sa 11 glasova od 11 prisutnih 

članova Općinskog vijeća.   

 

Točka 10. 

Prijedlog Odluke o pokretanju postupka darovanja za zemljište  

označeno kao kčbr. 84/5 i 84/10 sve k.o. Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na desetu točku prijedlog Odluke o pokretanju postupka darovanja za zemljište 

označeno kao kčbr. 84/5 i 84/10 sve k.o. Vidovec. Prijedlog Odluke uz kratko obrazloženje 

zaprimili ste također u materijalima. Otvaram raspravu.“ 

 

Kratko obrazloženje podnio je Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Hvala načelniku, da li ima pitanja, nema, dajem prijedlog Oduke o pokretanju postupka 

darovanja za zemljište na glasanje.“ 

  

Tko je za : 11  članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je jednoglasno 

prihvaćeni prijedlog Odluke o pokretanju postupka darovanja za zemljište označeno 

kao kčbr. 84/5 i 84/10 sve k.o. Vidovec, sa 11 glasova od  11 prisutnih članova Općinskog 

vijeća.   
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Točka 11. 

Prijedlog Odluke o ukidanju i razrješenju članova  

Povjerenstva za razvoj ruralnog turizma Općine Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na jedanaestu točku prijedlog Odluke o ukidanju i razrješenju članova 

Povjerenstva za razvoj ruralnog turizma Općine Vidovec. Prijedlog Odluke i obrazloženje uz 

Odluku zaprimili ste u materijalima“.  

 

Prijedlog Odluke o ukidanju i razrješenju članova Povjerenstva za razvoj ruralnog turizma 

Općine Vidovec ukratko je obrazložio Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća 

„Hvala načelniku na obrazloženju. Da li ima pitanja. Ako nema dajem takav prijedlog Odluke  

o ukidanju i razrješenju članova Povjerenstva za razvoj ruralnog turizma Općine Vidovec na 

glasanje.“ 

 

Tko je za : 11  članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je jednoglasno 

prihvaćeni prijedlog Odluke o ukidanju i razrješenju članova Povjerenstva za razvoj 

ruralnog turizma Općine Vidovec, sa  11 glasova od 11 prisutnih članova Općinskog 

vijeća.   

 

Točka 12. 

Prijedlog Odluke o osnivanju Organizacijskog odbora  

„Zeljarijada 2023.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na dvanaestu točku prijedlog Odluke o osnivanju Organizacijskog odbora 

„Zeljarijada 2023. Načelniče izvolite.“ 

 

Prijedlog Odluke o osnivanju Organizacijskog odbora „Zeljarijada 2023.“ obrazložio je Bruno 

Hranić načelnik Općine Vidovec. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala načelniku. Da li ima netko pitanje ili prijedlog. Nema, dajem takav prijedlog Odluke o 

osnivanju Organizacijskog odbora Zeljarijade na glasanje.“  

 

Tko je za : 11  članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o osnivanju Organizacijskog odbora „Zeljarijada 2023.“ jednoglasno usvojeni, sa 11 

glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća.   
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Točka 13. 

Prijedlog Odluke o izradi projektne dokumentacije 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na trinaestu točku prijedlog Odluke o izradi projektne dokumentacije. Radi se o 

dokumentaciji za obnovu dvorane unutar općinske zgrade, izgradnju vatrogasnog centra u 

Vidovcu i društveno-sportskog centra Tužno. Prijedlog Odluke i obrazloženje uz odluku ste 

zaprimili. Da li ima pitanja“.  

 

Dodatno pojašnjenje donošenja ove Odluke i svrhu izrade projektne dokumentacije podnio je 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec. 

  

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća 

„Hvala. Da li ima pitanja, ako nema dajem na glasanje prijedlog Odluke o izradi projektne 

dokumentacije.“  

 

Tko je za : 11  članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je jednoglasno 

prihvaćeni prijedlog Odluke o izradi projektne dokumentacije, sa 11 glasova od 11 

prisutnih članova Općinskog vijeća.   

 

Točka 14. 

Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o komunalnoj naknadi 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na četrnaestu točku prijedlog Odluke o dopuni Odluke o komunalnoj naknadi. Da 

li ima pitanja?“  

 

Petra Rogina pročelnica JUO Općine Vidovec obrazložila je prijedlog za izmjenu članka 11. 

postojeće Odluke o komunalnoj naknadi na način kako je to predloženo u tekstualnom obliku 

koji su zaprimili svi članovi Vijeća. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala. Da li ima pitanja, ako nema dajem na glasanje prijedlog Odluke o dopuni Odluke o 

komunalnoj naknadi“. 

 

Tko je za : 11  članova Vijeća 

Tko je protiv :  0    

Ima li suzdržanih :  0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o dopuni Odluke o komunalnoj naknadi jednoglasno prihvaćeni, sa 11 glasova od 11 

prisutnih članova Općinskog vijeća.   
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Točka 15. Razno 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na točku razno. Izvolite načelniče“. 

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec: 

„Zaprimili smo zahtjev za financijsku pomoć tijekom studiranja Ivane Osredek iz Cargovca. 

Završila je preddiplomski studij biokemije na Sveučilištu u Leicesteru i primljena je na 

diplomski studij Bioinformatike na KU Leuven u Belgiji. Pretpostavljam da je  svima poznata 

jer smo već dodjeljivali pomoć i za postignute uspjehe i nagrade. Kako je i sama navela u 

zahtjevu, troškove koje ima odnose se na školarinu, stanovanje te ostale životne troškove, pa 

moli da joj se financijski pomogne što bi joj olakšalo studiranje i fokus na daljnji akademski 

razvoj, a time bi joj se olakšao i budući početak doktorskog studija. Predlažem da joj se 

dodjeli jednokratna novčana pomoć u iznosu od 1000 eura“.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ima još kakav prijedlog, diskusija. Nema, dajem prijedlog načelnika o isplati 1000 eura 

jednokratne novčane pomoći Ivani Osredek na glasanje“.  

 

Tko je za : 11 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :  0  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Konstatiram jednoglasno. 

Ujedno pozdravljam gospodina Kristijana Plantića predsjednika NK Budućnost Vidovec koji 

se pridružio sjednici u 19 sati i 40 minuta. Gospodine Plantiću dajem Vam riječ i molim da 

bude Vaše izlaganje argumentirano, a poštovane vijećnike i vijećnice molim da ga saslušaju. 

Gospodine Kristijane imate deset minuta, izvolite“.  

 

Kristijan Plantić predsjednik NK Budućnost Vidovec pozdravio je sve prisutne te se prije 

svega zahvalio što mu se dopustilo sudjelovati na ovoj sjednici Vijeća, kako bi objasnio i 

demantirao stvari koje su iznesene na prošloj sjednici Vijeća, a za koje vijećnici nisu znali. 

Također je zamolio da ga se tijekom govora ne prekida obzirom da ima ograničeno vrijeme od 

deset minuta, a zatim je prezentirao nazočnima cjelokupnu situaciju u Klubu od početka 

preuzimanja dužnosti predsjednika, funkcioniranja kluba, financiranja, o dugovanju koji je 

naslijedio te o trenutnom dugovanju kao i transparentnosti Kluba. Na kraju izlaganja 

napomenuo je, ako nekoga zanima može dobiti uvid u sve ono što je ovdje pročitao, u završno 

izvješće koje se svake godine predaje, u zapisnik sa zadnje skupštine koji je potpisani i u 

izvod otvorenih stavaka na dan 27.2.2023. godine od strane Gregur Invest kako bi se vidjelo 

da stvari koje je iznio nisu laž“.   

 

Na izlaganje gospodina Kristijana Plantića nadovezao se načelnik Općine Bruno Hranić 

budući je on pokrenuo tu temu na prošloj sjednici Vijeća, iz razloga jer su tada bile 

informacije da postoje dugovi i da Općina ne isplaćuje sredstva, a zatim detaljnije pojasnio 

sve rečeno i potkrijepio to prepiskama međusobnog rješavanja sa odvjetničkim uredom oko 

naplate dugovanja NK Budućnost prema firmi Mobit,  a nisu bili podmireni ni dugovi prema 

trgovini Gregur Investu, TD Diskontu i treneru NC Vidovec, prema kojima također postoji 

dug, pa je stanje duga na dan 31.12.2022. godine bilo preko 50.000 kuna. 
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Spomenuo je i ulaganja same Općine u NK Budućnost Vidovec kako u igralište tako i u 

uređenje same zgrade unatrag dvije godine te o osobnom zalaganju i zalaganju tadašnjeg 

predsjednika Zajednice športskih udruga, kako bi Klub funkcionirao čime je demantirao 

insinuacije da se Klub želi preseliti. Što se tiče troškova režija, spomenuo je da su sredstva 

osigurana proračunom isplaćena svim klubovima, s time da su NK Nedeljanec i NK Tužno 

pokrili svoje troškove, a NK Vidovec kao što je i rečeno nisu mogli pokriti svoje troškove.  

O dostavi odnosno ne dostavi računa od strane NK Vidovec prema Općini, također je 

potkrijepio prepiskom iz računovodstva Općine. Na kraju je istaknuo da od strane Općine nije 

stvorena nikakva loša slika Kluba već je takva slika Kluba stvorena samim nastupom 

predsjednika te zamolio da se kao što to rade i sve udruge i klubovi, ubuduće poziva 

predstavnika Općine na skupštinu od strane NK Vidovec te da nas se obavještava o 

promjenama, o podacima o sastavu upravnog odbora i dostavlja zapisnik sa skupštine. 

Također je zatražio da se dostave podaci o broju igrača koji se plaćaju i koliki iznos im se 

plaća te koliko je novaca skupljeno za novogodišnje kalendare.“ 

 

Kristijan Plantić predsjednik NK Budućnost Vidovec odgovorio je da Općini ne trebaju biti 

dostupne te informacije. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Zahvaljujem, otvaram raspravu“.  

 

Za riječ javio se Ivan Benček član Općinskog vijeća te postavio pitanje gospodinu Plantiću 

koji je zatim dao i odgovor na postavljeno pitanje, te se nadovezao na iznijeto gospodina 

načelnika i dao dodatno pojašnjenje.   

 

Ljubica Hosni članica Općinskog vijeća i predsjednica Zajednice športskih udruga također se   

osvrnula na 2022. godinu, na rad Zajednice, na rad Izvršnog odbora, na rad naših sportskih 

udruga te na uvođenje rada s naslova transparentnosti. Nadovezala se najprije na sam Statut u 

kojem stoji da svaka sportska udruga treba donijeti na svojoj skupštini financijski plan 

prihoda i rashoda i plan rada za iduću godinu. Također se osvrnula na sam rad NK Vidovec o 

čemu se raspravljalo na prošloj sjednici Izvršnog odbora te da je njezin stav i dalje, da ne 

može niti jedan klub voditi jedna osoba, biti predsjednik i biti tajnik, zapisničar, blagajnik itd., 

te da je dogovoreno da će se napraviti skupština, da sve bude transparentno i da ne bi trebalo 

biti problema od onoga što bi trebalo biti od sad pa na dalje. Na kraju izlaganja naglasila je da 

na ovom vijeću niti nigdje na bilo kojem sastanku nije se niti naslućivalo zatvaranje NK 

Vidovec već naprotiv uz ova ulaganja koje je iznio gospodin načelnik, uz određene dodatne 

bodove s obzirom na tradiciju koju ima NK Vidovec i s obzirom na veterane, zamolila je 

gospodina Plantića da se napravi skupština, upravni odbor, da se posloži kompletno vodstvo 

da to bude transparentno, da svi osjećaju da su u sastavu kluba, što vrijedi i za sve ostale 

udruge, i da svi zajedno uz novi sastav Kluba pridonesemo opstanku Kluba u Vidovcu.   

 

U raspravu uključio se i Mihael Blažeković član Općinskog vijeća te postavio pitanje na koje 

je odgovor podnijela Ljubica Hosni članica Općinskog vijeća.   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća također se uključio u raspravu oko 

funkcioniranja kluba te demantirao teze da se nešto želi ugasiti ili uništiti i zamolio gospodina 

Plantića da se riješe i poslože stvari unutar kluba. 

 

U raspravu ponovno su se uključili gospodin Plantić, zatim David Šantek član Općinskog 

vijeća, Ljubica Hosni članica Općinskog vijeća i Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec. 
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Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Hvala svima, zaključak je da zajednički probamo riješiti nastalu situaciju, da li ima još 

pitanja. Da li ima još netko nešto drugo pod točkom razno. Nema. Ovime zatvaram 16. 

sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec u  21,00 sati “.  

 

Općinsko vijeće Općine Vidovec 

PREDSJEDNIK 

Krunoslav Bistrović 

 

 

 

 

 

Zapisničarka 

Andreja Peharda  

 

 


